
 

Referat lagledermøte 3-2016 
 
Møtte: Osterøy, Fana, BOT, Arna, Sogndal, Os, Firda, Nordfjord, Kvinnherad, Voss. 
Daglig leder Bergen Travpark Atle L. Hansen, og styreleder i Bergen Travpark AS Einride Horstad. 
Ponniutvalgsleder: Ole Johan Ingebrigtsen 
 
Fra forbundet: John Blindheim, Jan Gjennestad, Hege Hegland, Terje Natland, Hege K. Høyland (vara) 
og Johnny Skjoldal (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Sted: Apple and Pear, MS Bergensfjord, Fjord Line 
Tid: Fredag 23.09.16 kl.14.30 
 
Saksliste 
 

1. Orientering fra landsråd 
John Blindheim orienterer fra landsråd. 
- Økonomi: DNT har tatt opp lån for å møte de økonomiske utfordringene de har. 
- Treningssenteret på Nannestad er mye diskutert. 
- Leangen saken: Store konflikter i regionen. Stor belastning for travsporten. Skal inn i en 

ny rettsrunde. 
- Administrative ressurser: Reduksjon i administrasjonen. Blir lyst ut ny stilling til 

generalsekretær i DNT. 
- Westergaard saken: Det diskuteres om saken skal ankes eller ikke. Har krevd mye 

ressurser. 
- Oppfølgning av saker fra generalforsamlingen: Salte tar dette punktet på 

høstkonferansen 
- Terminlisten 2017: Salte tar denne saken videre på høstkonferansen 
- Prosjekt ungdomstrav og trav2020 var saker som var tatt opp, men dette vil bli diskutert 

på høstkonferansen. 
 
 

2. Orientering fra driftsselskapet og løpsutskriving 
 
Orientering fra driftsselskapet: 

 
Styreleder Einride Horstad orienterer om saker som styret har jobbet med dette året. 

Hovedutfordringen er økonomi. I 2008 fikk vi ny økonomimodell og da mistet BT mye 

godtgjørelse. I 2013 skulle ny økonomimodell gjøre det bedre for BT. Disse godtgjørelsene 

ble ikke reelle. Tilbake til samme situasjon. Har reforhandlet lånene de har, til fordelaktig 

rente. 

Utfordringen er å klare å drifte treningssenteret ut ifra de godtgjørelsene som BT får nå. 



Har i 2016 fått et tilsagn på 780 000 kr for drift av treningssenteret. Det er basert på 

godtgjørelsen som DNT gir til Nannestad. Dette skal BT få som en fast del som skal utbetales 

hver eneste år. 

20 oktober skal det være ekstra ordinær GF. Hovedpunktet på GF er en emisjon, slik at DNT 

får en større andel i driftsselskapet.  

 

Styrelederen spør så: Hva kan vi gjøre for å skape mer inntekter for BT? 

- Utvikle event-siden og cafeen. 

- Jobber med å minske kostnadene.  

- Gammelt anlegg, så mye som må oppgraderes. Skal opp en plan og lage til en 

prioriteringsliste for vedlikeholdet. 

- Det skal arrangeres sykkel VM i 2017, og BT jobber inn mot Rikstoto for å få en kjøredag 

den uken det er sykkel VM i Bergen. 

- Hva kan travlagene bidra med for å hjelpe driftsselskapet? 

 

Løpsutskriving: 

Daglig leder Atle L. Hansen informerer om utviklingen. Det er administrasjonen ved Atle L. 

Hansen og Øystein Rasmussen som skriver løpene, og sender de videre til DNT. DNT endrer 

etter ønsker derfra. BT lager løp ut ifra hestene som er i regionen, og intensjonen er at alle 

hestene skal ha løp annen hver gang. DNT sin oppfatning er at alle hester kan meldes hver 

gang, og løpene skrives ut deretter. 

Løpene som blir utskrevet tar utgangspunkt i alle hestene som er på treningslistene for hele 

distriktet. Skal skrive ut løp 4 måneder i forveien, og det er da vanskelig å forutse hvilke 

hester som kan starte 4 måneder frem. 

Dersom det er hester som ikke har løp, så skal det sendes skriftlig til daglig leder, og så skal 

det sees på, og tas hensyn til. 

 

Fra 01.01.17 blir det felles løpsutskriving mellom Bergen, Forus, og Sørlandet. 

 

Jan Gjennestad: Oppfordrer medlemmene til å oppdatere treningslistene, siden 

løpsutskrivingen tar utgangspunkt i de hestene som er på treningslistene.  

Sekretæren sender ut info om dette til medlemmene.  

 

Spørsmål fra salen: 

Det blir spurt om hvorfor det ikke er mer aktiviteter på BT. 



Daglig leder svarer at det koster penger å arrangere ting, men de jobber for å skape faste 

inntekter. Russearrangementet er et arrangement som gir oss inntekter hver år, og neste 

russearrangement blir 12 mai 2017. 

BT jobber også med å samarbeide med andre hesteforeninger, slik som islandshest 

foreningen. 

 

3. Innkomne saker 
Sak fra Firda Travlag: 

Trekkordningen: Er det rett at kusker tar 10% fra eier/amatør trenere, når de klarer seg med 

5% når hesten står i trening hos profesjonell trener? 

Det er helt frivillig å være med i trekkordningen, dette er opp til hver eier. Dersom eieren 

ikke ønsker å være med i trekkordningen, så må kusken sende regning til eier.  

Dersom man ikke ønsker å være med i trekkordningen, må man ta kontakt med DNT. 

 

Sak fra Fana Travlag: 

Oppfordrer BT til å bruke nettsiden mer aktivt. Det er for eksempel for lite informasjon om 

når ponniløpene går. 

Saken er tatt videre til BT og de opplyser om at de skal være flinkere å bruke nettsiden sin, og 

at informasjon om ponniløpet står i fullstendig program midt på hovedsiden på 

hjemmesiden. Fullstendig program kommer ut dagen før hver kjøring. 

 

SMS varsling til medlemmer. Er det mulig å oppgradere denne løsningen slik at man kan 

sende lengre sms? Dagens løsning kan maks sende 160 tegn. 

Dette er tatt videre til medlemsregister ansvarlig i DNT, og det er dessverre ikke mulig å gjøre 

noe med dagens SMS løsning. Medlemsregisteret skal inn i sportssystemet etter hvert, og da 

blir det nok en bedre løsning enn den som er i dag. 

 

4. Drift av travlagene 
Ponnitravet: Generasjonsskiftet. Har hatt litt problemer med personer som ønsker å sitte i 

styret og ting har ikke fungert slik som de ønsker. Nå har de fått mange nye ponniunger og 

foreldre og disse er veldig engasjerte. Fra 2017 skal de ha et fulltallig styret.  

Stor andel ponnier fra Tomtebo Ponnistutteri. Forbundet må ha med seg i bakhodet hva vi 

gjør når Tomtebo gir seg. 



Løpsutskriving har blitt mye diskutert. Barna er veldig fornøyd bare de kjører ny tid med 

ponnien, plassen er ikke så viktig. Mest fokus på at barna har det kjekt både på treninger og i 

løpene.  

Kjøredagene fungerer bra. God dialog med administrasjonen på tidspunkt og gjennomføring. 

Ponniene kjører mest rundt med C-stallen, men det er problematisk når de skal opp til selve 

løpet. Her skal det alltid være en person til å passe på. 

Det skal ordnes piler i asfalten slik at det blir bedre synlig hvilke kjøreretning alle skal 

forholde seg til. Bergen og Omegn Travselskap ordner dette. 

 

Ponniinstruktører, kun 1 godkjent. Må på oppfriskningskurs hvert 2 år. Ønsker en ny ordning 

på dette. John Blindheim ønsker at utvalget skal sende dette inn som en sak via forbundet. 

Ønskelig med travskole. 

 

BOT: Bykamp Odense-Oslo-Bergen, tradisjon over mange år. Ble avholdt på Bjerke forrige 

helg. 

Hestens dag 02.07.16 med 4 lag totalt, grei omsetning, 16 tusen i overskudd fra i fjor og i år.  

Pengene kan gjerne gå til formål som fellestreninger. 

Var meningen det skulle bli en sølvkjøring i høst, men da Nordhordland trakk seg, så ble det 

dessverre ikke noe av. Blir forhåpentligvis en sølvkjøring til våren. 

Fullt belegg på Haukås gård. Bolighuset står tomt for øyeblikket, men skal leies ut per dags 

dato. Har også søkt om å få lage ridebane ved enden av rettbanen. 

Muslingene er i stort fokus, men de har god dialog med Bergen Kommune. 

Økonomien er bra. Medlemsmassen har redusert med 20 medlemmer det siste året, pga. 

overgang til andre lag, og manglende betaling. 

Er i tankefasen om å bygge ny amatørstall, da det er mye vedlikehold som må gjøres på 

Haukås Gård. 

 

Nordfjord: Lite hest. Lite lag med få medlemmer. Jobber på å få litt flere medlemmer og det 

har laget fått til. Mange i området som driver med hest. Har anlegg på 7x850 meter.  

 

Sogn: Begynt å få litt liv i laget. Lokalkjøring i juni, og det var suksess. Har brukt mye tid og 

penger på banen. Skal bruke tiden på å lage oppselingsplasser. Har stabilt medlemsmasse. 

Ønsker helst å få til en til lokalkjøring i år, men det får de ikke til pga. andre arrangementet. 

10 starthester i laget. 

 



Voss: Vossadag på travparken. Mye arbeid med ny travbane, fått inn en del finansiering, og 

håper å komme i gang med byggingen i vår 2017. Stabilt medlemsmasse. Satser på å øke 

medlemsmassen når banen kommer, da det trengs et samlingspunkt og treningsmuligheter. 

Mindre avl og starthester, men håper det bedrer seg med samlingspunkt. 

 

Firda: Regional premiekjøring på Mo. Suksess på Mo, men lite starthester.  

Det er lite hest meldt, og vanskelig å få stevnet til. Ønsker innspill fra salen om dette er noe 

regionen ønsker å fortsette å ha, og hvordan de kan få flere hester til å melde. 

Her må BT involveres mer når det skal settes dato for premiekjøringer. Flere kan melde seg 

på funksjonærkurs. Regionen ønsker fortsatt å ha premiekjøringer. 

Forbundet skal ta dette opp i styret på hvordan de kan bistå til premiekjøringer. 

Påselingsstallen skal få lys. Boksene har fått navn. 

Har felles samlinger på Mo inni mellom. 

 

Fana: Lagstall og veien og driver med drift og vedlikehold av de. Har hatt hovkurs med Tone 

Wien. Var med å arrangere hestens dag. Har gruset opp rettbanen på Håvardstun. 

Har stor fokus på facebook siden og nettsiden, for å øke engasjementet for medlemmene i 

laget. 

I 2015 var de det travlaget som mottok mest tippemidler, og ønsker da å bruke de på å holde 

lørdagene åpne på BT i en 3 måneds prøveperiode. Ønsker at flere travlag skal bidra til dette. 

Skal gi ut Fanahesten, et medlemsblad. Jobber bra sammen med Stend Jordbruksskole for å 

lage bane og påselingsbokser, og klubbhus. 

 

Osterøy: Har begynt å jobbe med rettbanen og gruse den opp. Endelig blitt litt mer 

engasjement i laget. 

 

Os: To hester med i klasseløp i helgen, og dette er stort. Skal lage litt flere veier for trening av 

hest. Os dagen var en stor nedtur, og ting skar seg litt. 

Medlemsmassen ligger stabilt. 

 

Arna: 145 medlemmer. Mimrekveld på BT, hestens dag, dugnad i forbindelse med rikstotoen 

på BT. Er med på pensjonistgruppen som vedlikeholder på BT. Holder på å lage ny 

treningsskogsvei. 25 års jubileum i år, og skal ha en fest i slutten av året.  

 



Kvinnherad: Har ok med aktivitet. Har hatt hestens dag. Har hatt mye historier i lokalaviser. 

Har snakket om å koble skogsveier med treningsveier. 

 

5. Eventuelt 
Om det er mulighet for at noen fra travlagene kan få opplæring i hvordan man bruker 
utstyret slik at vi kan spare kostnader på fellestreningene. 
Daglig leder er ikke negativ til dette, men det krever en skikkelig opplæring. 
 
Kanskje det burde koste 50 kr for å starte på fellestreningene? 
Ønskelig at forbundet/travlagene kanskje skal ha en løpsdagsfunksjon for å sørge for at 
pengene blir i sporten. 
Medlemmene må forstå at dette koster penger, og det må en holdningsendring til for å få 
det til å fungere. 
Travlagene kan gjerne bidra med å betale for fellestreningene? 
 
Burde vi ha kontingent i Vestenfjeldske travforbund? Dette bør lagene ta opp i sitt styret. 
 

  
 
Møtet ble hevet kl.18.45 

 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 

 


